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A Szent László Egyesület 14 társzervező egyesülettel,  valamint 23 partnerszervezettel közösen
szervezte meg az elmúlt hétvégén a II. Szent László Napokat. Zatykó Gyula főszervező rendhagyó
sajtótájékoztatón mondott köszönetet nekik, illetve annak a több tucat önkéntesnek, akik áldozatos
munkájukkal hozzájárultak a sikeres lebonyolításhoz. Az rendezvényt a Bethlen Gábor Alap és a
Nemzeti Kulturális Alap mellett öt kiemelt támogató és 34 támogató finanszírozta.

Zatykó  Gyula  elmondta:  különösebb  fennakadások,  incidensek  nélkül  zajlottak  az  események.
Becslések  szerint  mintegy  30–35  ezren  fordultak  meg  a  rendezvény  helyszínein,  főként  a
Rhédey-kertben. A leglátogatottabb programok idén is a koncertek voltak, de sokan vettek részt a
családi programokon, a solymászbemutatón, a főzőversenyen. A kulturális programok közül Ugron
Zsolna könyvbemutatója, a Partiumi Keresztény Egyetem jubileumi képzőművészeti kiállítása, a
néptánctalálkozó, a jurtabemutató, valamint a városlátogatás vonzott sok érdeklődőt.

A  főszervező  értékelése  szerint  a  kitűzött  célokat  –  a  városalapító  Szent  László  lovagkirály
történelmi  szerepének  tudatosítása;  az  önkéntesség  és  környezettudatosság  népszerűsítése;
hagyományaink,  kultúránk  felmutatása;  stb.  –  teljesítette  a  rendezvénysorozat.  Ami  a
jótékonykodást illeti, Zatykó megjegyezte: a micskei gyermekotthon javára 400 lej, Rhédey Lajos
gróf szobrára pedig valamivel több mint 600 lej gyűlt össze. Mint mondta: nem nagy összegek ezek,
de gesztusértékű cselekedet volt a jótékonysági akció meghirdetése.



Zatykó Gyula nem rejtette véka alá: voltak programok, amelyek kevésbé bizonyultak vonzóaknak.
Úgy tűnik, a különböző helyszíneken párhuzamosan futó programok számát jövőre ritkítani kell.
Ugyanakkor  megemlítette:  a  PKE művészetis  diákjainak kiállítását  egy alternatív  helyszínen,  a
Moszkva Kávézónak is helyt adó Sonnenfeld-palota hátsó, kissé romos üzemcsarnokában nyitották
meg. A szervezők ezúton is jelezték, hogy Nagyváradnak szüksége van egy modern kiállítótérre,
ahol nagyszabású tárlatokat lehet rendezni, továbbá műemlékeink felújítására, illetve arra, hogy az
elhagyatott épületek élettel telítődjenek.

A  jövőt  illetően  Zatykó  elmondta:  a  Szent  László  Napok  szerkezetét  továbbra  is  megtartják.
„Ragaszkodunk a zöld programokhoz: a szemétszedési akcióhoz, a biciklitúrához, a virágültetéshez”
– szögezte le a főszervező, aki azt is elárulta, hogy bővíteni fogják a partnerek listáját. Várják
azoknak a jelentkezését, akik önjáró programokkal járulnának hozzá a rendezvényhez, azonban a
színvonal megőrzéséhez egyfajta szűrést fognak alkalmazni. Továbbra is figyelmet fordítanak arra,
hogy az előrendezvények keretében helyi zenekaroknak bemutatkozási lehetőséget biztosítsanak.

A Moszkva Gardenben zajlott  rendhagyó sajtótájékoztatón a szervezők és önkéntesek kötetlen
formában megvitatták a szervezési kérdéseket, és megállapodtak abban, hogy máris hozzáfognak a
jövő évi Szent László Napok szervezéséhez.

A Szent László Napok sajtószolgálata
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